
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община. 

 

 

Здравейте, 

 

Влезлите в сила промени от началото на  

2018 ощетяват семействата с повече от 1 дете в сравнение с предходната  

наредба.  

За стотици семейства основен проблем тази година бе, че дечицата с по-голямо братче 

или сестриче не бяха приемани в детското заведение, което другото детенце посещава. 

Повече от логично е това детско заведение да е било посочено като първо желание. 

Съответно, ако детенцето не е прието там, то много вероятно е да не било прието 

изобщо, тъй като градините, където би могло да има по-големи шансове са били по-

назад в списъка с кандидатурите.  

Увеличавайки квотата на прием по социални критерии от 30% на 40% на практика 

означава, че в детска градина с една група за съответния набор ще допринесе за приема 

на едно най - много две дечица в зависимост от обявените места, което отново няма да 

е цялостно решение на проблема.  

В този ред на мисли предлагам този критерий (дете, посещаващо същото заведение) да 

се премести в общи критерии както е било предходните години и  

тези деца да се класират в обща опашка, докато социалната си остане с квота 30%.  

 

Благодаря за вниманието!  

 

Поздрави, Цветелина Енгьовска  
 


